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Besluitenlijst commissie Welzijn 
 

overleg Commissie Welzijn (8850\….) 

datum overleg Dinsdag 5 januari 2010  Van 19.30 tot 21.20 uur  

locatie Raadzaal 

aanwezig De heer J. Andriesse, commissievoorzitter (raadslid PvdA) 

Mevrouw W. Bambacht-de Jongh, raadslid CDA 

De heer J. Stern, burgercommissielid PvdA 

De heer F.A. Beukers, raadslid lijst Beukers 

Mevrouw P. van Kuilenburg, raadslid GN 

Mevrouw H. van Emmerik, burgercommissielid GN 

De heer H. Mulder, raadslid SGP 

De heer P.R. Opsteeg, burgercommissielid VVD 

Mevrouw D.T. de Zeeuw-Wielders, raadslid VVD 

De heer K.G. Steenbergen, raadsgriffier 

De heer F.C.M. van het Hoofd, wethouder 

Mevrouw M.L.P. Sijbers, wethouder 

 

Afwezig Mevrouw I.H.C. Winsser, raadslid PvdA 

De heer A. van Loopik, burgercommissielid CDA 

De heer G.J. van Weelden raadslid SGP 

 

 

1. Opening 

- De voorzitter opent deze eerste vergadering van 2010 en wenst iedereen een goed en gezond 

jaar toe. 

 

2. Spreekrecht burgers 

- Er is in deze vergadering gebruik gemaakt van het spreekrecht door: 

1. de heer P. Albarda m.b.t. agendapunt 8a 

2. de heer H. Helderton m.b.t. agendapunten 8a 

3. de heer W. ter Meulen m.b.t. agendapunten 8a 

4. de heer T. Bambacht m.b.t. agendapunt 8a 

 

3. Vaststelling agenda 

- De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld 

 

4. Presentaties 

-  Er is in deze commissievergadering geen presentatie gehouden. 

 

5. Besluitenlijst van de vergadering van 1 december 2009, inclusief lijst met toezeggingen 

- Mevrouw Van Emmerik (GN) merkt op dat er een letter is weggelaten in het woordje 

“gymvereniging” op pagina 1. Dit zal worden hersteld. 

- De besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld. 

 - Naar aanleiding van de besluitenlijst: 

� Mevrouw Van Emmerik (GN) vraagt naar de voortgang van het BOS-project, want de 

bedoelde gymvereniging heeft nog steeds geen antwoord. 

� Wethouder Van het Hoofd antwoordt dat dit nog aan bod komt vanavond bij de 

behandeling van het voorstel over het accommodatiebeleid. 

 

6. Ingekomen stukken en mededelingen 

1. Lijst ingekomen stukken (zie algemene lijst van ingekomen stukken raad) 

Advies commissie: de lijst ingekomen stukken, voor wat betreft de stukken bestemd voor de 

raadsadviescommissie Welzijn kan als hamerstuk voor de raad worden geagendeerd. 
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2.    Mededelingen: 

• Portefeuillehouders: 

� Wethouder Sijbers informeert de commissieleden over de voortgang m.b.t. het bureau 

Regionale samenwerking Leerplicht. 

� Wethouder Sijbers zegt dat het college de stedenbouwkundige visie voor de nieuwbouw 

van de basisschool in Tuil heeft bekeken. Bestemmingsplanprocedure naar verwachting 

in 1
e
 kwartaal. Ook geeft ze aan gesproken te hebben met Woningbouwvereniging de 

Goede Woning over naschoolse opvang, waartoe zij in principe bereid zijn. 

� Toezegging wethouder Sijbers: zodra er meer bekend wordt over de nieuwbouw 

basisschool Tuil zal zij de commissie informeren, via een memo. 

• Commissieleden: geen 

• Vanuit de regio: geen 

 

7. Stukken ter bespreking 

- geen 

         

8. Stukken ter advisering 

  

1. Voorstel tot instemming met het Addendum en de Uitgangspunten accommodatiebeleid en de 

Visie op sportbeleid, evenals de Keuze voor scenario 2c en kennis te nemen van het “Rapport 

accommodatiebeleid gemeente Neerijnen 2009” (2010-01-8152) 

Advies commissie: dit voorstel kan als bespreekstuk voor de raad worden geagendeerd, 

waarbij opgemerkt dat de meerderheid van de commissie de voorkeur uitspreekt voor 

scenario 2a. 

      

9. Rondvraag 

  - Mevrouw Van Kuilenburg (GN) brengt de korting op de subsidie voor instellingen/stichtingen 

en verenigingen ter sprake, als zij bij activiteiten een onbetaalde consumptie verstrekken aan 

vrijwilligers bij door hen georganiseerde activiteiten.  

  - De heer De Kruiff (teammanager SaZa) antwoordt dat consumpties en prijzen niet subsidiabel 

zijn, conform de door de gemeenteraad vastgestelde subsidieverordening. 

 

- Mevrouw Van Kuilenburg (GN) vraagt OF er al inzicht bestaat in de gevolgen van de 

veranderingen per 1 januari 2010 in de WMO-hulp in de huishouding. Haar zijn al gevallen 

bekend van burgers die nu al zonder hulp zitten. 

- Toezegging wethouder Van het Hoofd: hij zal navraag laten doen in Tiel en de resultaten 

daarvan via een memo met de commissieleden communiceren. 

 

10. Sluiting 

-  De voorzitter sluit de vergadering om 21.20 uur.  

 

 

 

 

Vastgesteld in de vergadering van commissie Welzijn op 2 februari 2010 

 

De raadsgriffier,    De voorzitter, 

 

 

 

 

 

K.G. Steenbergen    J. Andriesse 


